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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till klimat- och miljöminister Annika Strandhäll (S)

2021/22:979 Vargstammens beslutade bevarandestatus

Just nu pågår inventeringsperioden för varg. Det senaste dygnet har vi kunnat ta 
del av inrapporterade siffror som gör gällande att vi med två månader kvar av 
inventeringsperioden har säkrat över 350 individer varg i Sverige. Detta är 
långt över de beslut som fattats för vargstammen. Och det med två månader 
kvar, vilket innebär att sannolikheten är hög att antalet varg kommer att öka 
ytterligare. Det är en oönskad utveckling som måste få ett stopp. Gynnsam 
bevarandestatus har beslutats av riksdagen till intervallet 170–270 vargar. Nu 
ser vi siffror som överstiger detta med mer än 30 procent.

Ökningen av varg har de senaste åren inneburit stora förluster för lantbrukare 
med tamboskap. Vi har kunnat se att vargen inte ens jagar för föda utan härjar 
fritt inom exempelvis fårhägn, där djuren skadas så allvarligt att de avlider, 
eller måste avlivas, till följd av sina skador.

Med anledning av detta vill jag fråga klimat- och miljöminister Annika 
Strandhäll:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att vargstammen ska hållas inom det 
intervall som riksdagens beslutat om?

………………………………………

Ann-Sofie Lifvenhage (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-02-02
Besvaras senast
2022-02-09 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


